

## **VENUE INFO**

### **Where will the 2025 Cathay/HSBC Hong Kong Sevens be held?**

We are hugely excited to confirm that the new Kai Tak Stadium will be staging our event from 28–30 March 2025. The address is located at 38 Shing Kai Rd, Kai Tak.

### **What additional facilities does the stadium offer to fans?**

KTSP's Main Stadium is a 50,000-seat stadium with facilities and arrangements that meet the standards for world-class events, and is set to enhance the vibrant atmosphere of the Sevens. The stadium is equipped with a soundproof retractable roof, allowing events to proceed regardless of weather conditions. The stadium bowl's cooling system ensures a comfortable viewing experience from every single seat.

The South Deck Terrace will offer an expansive activity space framed by a stunning panoramic glass wall, delivering breathtaking views of Victoria Harbour. This 'South Stand' platform is designed to celebrate our esteemed Hong Kong Rugby Sevens legacy.

### **What food and drink offerings will there be inside the stadium?**

The Kai Tak Stadium features over 30 dining facilities, including 34 food concession outlets, one of which is among the longest bars in Asia. This ensures a diverse selection of reasonably priced Chinese, Western and Asian cuisines.

All food and beverage will be served in sustainable packaging.

### **What facilities does Kai Tak Sports Park offer fans outside the stadium (e.g. bars, restaurants, retail)?**

The 28-hectare entertainment precinct at Kai Tak Sports Park will also offer sevens fans a new environment for the “post-match party” with over 230 retail outlets including 70 restaurants within walking distance. KTSP offers a wide variety of food and beverage options, including eight diverse concept restaurants at the Dining Cove and many different and distinct cuisines.

In addition to food and beverage, retail stores and wellness centre, Kai Tak Mall also offers an indoor adventure playground, a 17.5-metre covered climbing wall and 40 lanes of bowling alleys for public rental.

### **Which MTR Stations best serve fans for access to Kai Tak Sports Park?**

Kai Tak Sports Park is located near the Kai Tak MTR Station and Sung Wong Toi MTR Station. Fans are able to reach the precinct in a 10-15 minute walk from either station.

### **What other transport options are available near Kai Tak Sports Park?**

In addition to the MTR, fans can take multiple bus routes and public light buses from nearby KTSP to various districts in Kowloon, Hong Kong Island and the New Territories. The park features a taxi stand and parking spaces (subject to availability) for coach buses and private cars. Nearby shopping malls in Kai Tak also offer public parking facilities.

### **Will there be ferries running from Hong Kong island to provide easy access to the venue?**

There is ferry service from North Point to Kowloon City Ferry Pier near KTSP. For detailed service hours please refer to [Time Table | Route & Fare | Sun Ferry Services Company Limited](#).

### **What provision has the stadium in place for fans with accessibility needs?**

The Kai Tak Stadium is committed to providing an inclusive and accessible experience for all guests. Some of the key accessibility features include:

- Wheelchair Spectator Seats in the Stadium
- Wheelchair Charging Points
- Accessible and Universal Toilets, Accessible Showers, Accessible Service Counter, Braille & Tactile Floor Plan, Visual Display Board, Visual Fire Alarm System, Accessible Car Parking Space, Ambulant Toilet Cubicle

### **What ways will fans be able to make payments inside the stadium?**

All concession stands and the Champion Sports Bar within Kai Tak Stadium will be entirely cashless with the following digital payment methods accepted:

- Visa, Mastercard, JCB, Unionpay, Diners, Discover, Alipay, WeChat Pay, BOC Pay, Tap & Go, Apple Pay, Google Pay, Samsung Pay
- Payme & FPS (provided by HSBC)
- Amex\* (provided by AE), Octopus\* (provided by OCT)

## **TICKETING**

### **When can I buy tickets, and how much will they be?**

General ticket sales open on Tuesday 5 November at 10AM. Ticket prices remain unchanged for 2025 and are available for HK\$1,950 for a 3-Day adult ticket and HK\$950 for a 3-Day child ticket (ages 3-12).

For fans who cannot make the full weekend a limited number of Single-Day tickets will be launching soon, via an exclusive partnership with Klook. These will be priced at HK\$500 (Adult Friday), HK\$1,200 (Adult Saturday), HK\$1,200 (Adult Sunday) and HK\$300 (Child Friday), HK\$600 (Child Saturday), HK\$600 (Child Sunday).

### **Are there children's tickets?**

Yes there are children's tickets, available for kids 12 and under, but a limited number and available on a first-come, first-served basis. Children 2 and under do not require a ticket.

### **How are tickets purchased and issued?**

All tickets are digital and will be available to purchase on [tickets.hkseven.com](https://tickets.hkseven.com).

Buyers must follow the instructions and access their tickets via the HKCR Ticketing app – available to download on both Apple Store or Google Play.

### **I need help with a question or issue with my HK7s tickets. Who can I contact?**

Please get in touch with [hkcricketing@hkrugby.com](mailto:hkcricketing@hkrugby.com) and one of our team members will get back to you as soon as they can.

## **EVENT INFO**

### **Which teams are coming to the Cathay/HSBC Hong Kong Sevens?**

Men's SVNS: New Zealand, Argentina, Australia, Fiji, France, Great Britain, Ireland, Kenya, Spain, South Africa, Uruguay, USA.

Women's SVNS: New Zealand, Australia, Brazil, Canada, China, Fiji, France, Great Britain, Ireland, Japan, Spain, USA.

Fan-favourites Hong Kong China Men's and Women's 7s will feature in our Melrose Claymores competitions, with the invitational teams to be confirmed.

### **What entertainment acts will be performing at the Cathay/HSBC Hong Kong Sevens?**

As in previous years a number of local and international music acts will perform in the stadium throughout the 3-Days of the Hong Kong Sevens. These will be announced in the lead up to the event.

## 場地資訊

### 2025年國泰/滙豐香港國際七人欖球賽將於哪裡舉行？

2025年國泰/滙豐香港國際七人欖球賽將於啟德體育園舉行，場地地址為九龍啟德承啟道38號。

### 新球場具備哪些設施？

啟德體育園的主場館可容納約50,000名觀眾，設施符合多項國際體育賽事的場地要求，定能提升國際七人欖球賽的熾熱氣氛。體育場配備了隔音的開合式上蓋，在任何天氣情況下，都能舉辦不同類型的國際體育盛事及文娛活動。體育場的空調冷卻系統，確保每個座位都能享受舒適的觀賞體驗。

南看台則保留著香港七人欖球的傳統特色，設有一個大型活動平台，配以偌大的玻璃幕牆，盡顯一覽無遺的維多利亞港景色。

### 主場館內將提供哪些餐飲服務？

主場館內設34間餐飲設施，包括其中一間亞洲最長的酒吧。中式、西式及亞洲特色美食選擇多樣，滿足觀眾的餐飲需要。

所有食品及餐飲都將採用可持續發展包裝。

### 球場以外，啟德體育園還提供球迷哪些設施(酒吧、餐廳、零售店)？

佔地28公頃的啟德體育園將為球迷提供一個舉辦「賽後派對」的好地方！

步行距離即可達逾230間零售店，其中包括70多間各具特色的多國美食餐廳。啟德體育園亦提供多種餐飲選擇，包括八間在美食海灣的多元化概念餐廳，供市民和遊客在室內或露天用膳。

除了餐飲、零售店和康體中心外，啟德商場亦設室內探險遊樂場、17.5米有蓋攀岩牆及40條保齡球道，供公眾租用。

### 球迷可經哪些港鐵站前往啟德體育園？

啟德體育園鄰近啟德站及宋皇臺站。球迷從任一車站步行10至15分鐘即可抵達園區。

### 啟德體育園附近還有哪些其他交通選擇？

除港鐵外，球迷還乘搭多條巴士路線及公共小巴前往九龍、港島及新界各區。公園設有的士站以及長途汽車和私家車停車位(按供應而定)。附近的購物商場也提供公共停車場設施。

### 有否從香港島出發的渡輪服務方便前往會場？

另設渡輪服務從北角前往啟德體育園附近的九龍城碼頭。詳細服務時間請參閱[時間表](#)、[航線及票價](#) | [新渡輪服務有限公司](#)。

### 體育園內有甚麼方便球迷使用的無障礙設施？

啟德大球場致力為所有賓客提供共融及無障礙體驗。一些主要的無障礙設施設計包括：

-大球場內設輪椅觀眾席位

-輪椅充電點

-無障礙更衣室和廁所、無障礙淋浴間、無障礙服務櫃檯、點字及觸覺尋路標識系統和指示牌、視像火警警報系統、無障礙停車位及無障礙流動廁所。

球迷可透過哪些方式在場館內付款？

啟德體育園主場館內的所有攤檔、食店，以及 Champion Sports Bar將不設現金支持，並接受以下電子支付方式：

- Visa、Mastercard、JCB、銀聯、Diners、Discover、支付寶、微信支付、BOC Pay、Tap & Go、Apple Pay、Google Pay、Samsung Pay
- Payme & FPS(由滙豐銀行提供)
- Amex\*(由AE提供)、八達通\*(由OCT提供) Visa, Mastercard, JCB, Unionpay, Diners, Discover, Alipay, WeChat Pay, BOC Pay, Tap & Go, Apple Pay, Google Pay, Samsung Pay

## 票務

門票何時公開發售，門票售價為？

公眾門票將於11月5日(星期二)上午10時正式公開發售。2025年門票售價維持不變，3日成人票為港幣\$1,950，3日兒童票(3至12歲)為港幣\$950。

請問有兒童門票嗎？

有，12歲以下人士可購買兒童門票，數量有限，售完即止。2歲或以下幼童無須門票入場。

如何購票及兌換門票？

所有門票均為電子票，於[tickets.hksevens.com](https://tickets.hksevens.com)發售。購買門票後請下載HKCR Ticketing App 換取電子票。HKCR Ticketing 應用程式可在 Apple Store 或 Google Play 上下載。

關於購買門票發生問題或疑問，可聯絡？

請電郵至[hkcrticketing@hkrugby.com](mailto:hkcrticketing@hkrugby.com)，我們會盡快回覆你！

## 賽事資訊

哪些隊伍會參加國泰/滙豐香港國際七人欖球賽？

男子SVNS系列賽：新西蘭、阿根廷、澳洲、加拿大、斐濟、法國、英國、愛爾蘭、肯雅、西班牙、南非、烏拉圭及美國。

女子SVNS系列賽：新西蘭、澳洲、巴西、加拿大、中國、斐濟、法國、英國、愛爾蘭、日本、西班牙及美國。

中國香港代表隊將出戰Melrose銀劍賽，其他獲邀參賽隊伍待定。

今年國泰/滙豐香港國際七人欖球賽將會有什麼娛樂表演？

一如以往，為期三天的香港國際七人欖球賽期間，許多本地和國際音樂表演單位將在球場沒演出。完整娛樂節目有待公布，敬請期待。